
Protokół  Nr XLVIII/2023 
z Sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 26 czerwca 2023 r. 

Obecni na sesji:  
- radni wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Zastępca Wójta Gminy Cewice, Sekretarz Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- Sołtysi wg listy obecności, 
- zaproszeni goście, 
- radca prawny, 
- protokolant. 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller przywitał  wszystkich 
zebranych i otworzył  XLVIII sesję  Rady Gminy Cewice. Następnie powitał  
nowo wybranego Sołtysa w Sołectwie Osowo Lęborskie — Pana Kazimierza Myszk. 
W dalszej kolejności Przewodniczący Rady stwierdził  prawomocność  obrad, 
ponieważ  obecnych było 14 radnych. Nieobecny Radny Daniel Wasielewski. 
Następnie Pan Keller poinformował, że obrady Sesji Rady Gminy Cewice 
są  transmitowane za pomocą  urządzeń  rejestrujących obraz i dźwięk w oparciu o art. 
20 ust. lb ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Podkreślił, 
że uczestnicząc w Sesji Rady Gminy Cewice obecni wyrażają  zgodę  na przetwarzanie 
i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. I lit. c rozporządzenia 
Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób 
fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 
przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 
rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 r. — tzw. RODO. 
Zaznaczył  również, że klauzula RODO znajduję  się  na tablicy ogłoszeń  przy wejściu 
do sali obrad. 

Ad.2 

Pan Wiesław Kefter odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  się  następująco: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu bez odczytywania z ostamiej sesji Rady Gminy Cewice w dniu 

29.05.2023r. 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy, 
a) przedstawienie raportu o stanie gminy, 
b) debata nad raportem o stanie gminy, 
c) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania nansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
cl) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Cewice absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Przewodniczącego Rady Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 
2023, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/362/2022 Rady Gminy 
Cewice z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Cewice na lata 2023-2035, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
cl) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany treści załącznika do uchwały nr VII/63/2019 
Rady Gminy Cewice z dnia 23 maja 2019 r. w sprawie poboru podatku od 
nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego, opłaty targowej oraz opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentó\y terminów płatności dla inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso, 
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a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławnikói 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  
nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu reahzacji programu usuwania 
foki rolniczych i innych odpadów pochodzących z działalności rolniczej 
na terenie Gminy Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz 
odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Cewicach, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

14. Przyjęcie protokołu oraz wniosków z przeprowadzonej kontroli pn.: „Kontrola 
dotycząca celowości i zasadności wydatkowania środków z dotacji budżetu Gminy 
Cewice dla Klubu Leśnik - Cewice w latach 2021-2022". 

15. Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta Gminy. 
16. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
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a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

17. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
18. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
19. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów jednostek 

pomocniczych. 
20. Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał  się, czy ktoś  chciałby wnieść  uwagi 
do odczytanego porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił  uwag lub wniosków do porządku obrad. 

Za przyjęciem porządku obrad XLVIII Sesji Rady Gminy, radni głosowali 
w następujący sposób: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 cło niniejszego protokołu. 

Ad.3 

Na obrady XLVIII Sesji Rady Gminy przybył  Radny Daniel Wasielewski. Stan Rady 
— 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z XLVII sesji sporządzono 
terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, był  przesłany wszystkim radnym 

do zapoznania się, a także godzinę  przed sesją  wyłożony był  do wglądu w sali obrad 
nr I Urzędu Gminy, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu z XLVII sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Ad.4 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 4 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy. Następnie poinformował, 
że wszyscy radni otrzymali Raport o Stanie Gminy, był  on także zamieszczony 
na stronie BlP Urzędu Gminy Cewice, aby mieszkańcy również  mogli się  z nim 
zapoznać. Wskazał  również, że mieszkańcy nie zgłosm się  do debaty nad Raportem 
o Stanie Gminy. 

Wójt Gminy omówił  następujące zagadnienia zawarte w Raporcie o Stanie Gminy 
za 2022 rok: 

• dodatek węglowy, 

• dystrybucja węgla na terenie Gminy Cewice, 

• inflacja, 

• dodatki energetyczne, 

• struktura demograficzna mieszkańców Gminy Cewice, 

• nadawanie peseli dla obywateli Ukrainy i pomoc uchodźcom, 

• informacje finansowe (dochody, wydatki, deficyt i zadłużenie Gminy), 

• działalności gospodarcze na terenie Gminy Cewice, 

• inwestycje: 
- budowa drogi gminnej przy ul. Akacjowej i Osiedla Młodych w Cewicach, 
- przebudowa drogi gminnej przy ul. Murowanej w Maszewie Lęborskim, 
- budowa skateparku przy budynku „starej" szkoły w Cewicach, 
- budowa systemu ścieżek rowerowych na terenie Gminy Cewice — budowa 
ścieżki rowerowej na trasie Cewice- Kamieniec, 

- modernizacja placu zabaw w Siemirowicach, 
- budowa świetlic wiejskich w Unieszynie, Oskowie i Lesiakach 
- budowa kolumbarium na cmentarzu w Cewicach, 
- remont dachu na budynku komunalnym w Siemirowicach, 
- rozbudowa i przebudowa Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Siemirowicach wraz z zagospodarowaniem terenu, 
- budowa budynku administracyjnego oraz pomieszczeń  gospodarczo- 

garażowych w Cewicach, 
- modernizacja budynku ZOZ w Cewicach, 
- modernizacja budynku Urzędu Gminy w Cewicach, 
- budowa sieci wodociągowych i kanalizacyjnych na terenie Gminy Cewice, 

• fundusze zewnętrzne - wartość  realizacji wszystkich zadań  z zewnętrznym 
dofinansowaniem w 2022 r. wyniosła 17.609.544.78 zł., wysokość  pozyskanych 
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środków dofinansowania to kwota 13.239.266,29 zł, kwota realizacji tylko zadań  
inwestycyjnych to 16.574,299,88 zł, 

• projekt grantowy pn.: „Wparcie dzieci i wnuków byłych pracowników PGR 
w rozwoju cyfrowym- Granty PPGR", 

• Cyfrowa Gmina, 

• promocja Gminy, 

• przynależność  Gminy do stowarzyszeń: 
- Związek Gmin Pomorskich, 
- Lokalna Grupa Działania „Dorzecze Łeby"; 
- Lokalna Organizacja Turystyczna „Ziemia Lęborska- Łeba", 
- Związek powiatowo-gminny „,Lęborski Związek Powiatowo-Gminny", 
- Stowarzyszenie „Bursztynowy Pasaż" Lokalna Grupa Działania, 

• imprezy kulturalne, sportowe i wydarzenia integrujące mieszkańców i promujące 
Gminę  Cewice, 

• gospodarka mieszkaniowym zasobem Gminy Cewice, 

• gospodarka odpadami, 

• gospodarka wodno-ściekowa, 

• remonty dróg na terenie Gminy, 

• gminny program usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest, a także folii 
rolniczych, 

• oświata, 

• działalność  Ośrodka Pomocy Społecznej w Cewicach. 

Następnie Wójt Gminy złożył  podziękowania za pracę  Pani Skarbnik, pracownikom 
Urzędu Gminy w Cewicach, Prawnikom, Sołtysom i Radnym, a także Dyrektorowi 
GCK w Cewicach, Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Cewicach, Pani 
Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Cewicach, a także Dyrektorom Szkół. 

Przewodniczący Rady prosił  o zabieranie głosu w debacie nad Raportem o Stanie 
Gminy Cewice. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice Pani Marzena Reclaf podkreś liła, 
że Raport o Stanie Gminy jest bardzo obszerny i zawiera wiele szczegółowych 
informacji. Zwróciła szczególną  uwagę  na finanse gminy: dochody i wydatki 
budżetowe, malejący defkyt oraz na wysokość  pozyskanych środków zewnętrznych 
na różnego rodzaju inwestycje. Złożyła podziękowania za pozyskiwanie środków 
unijnych, a także pracownikom Urzędu Gminy za wszelką  pomoc. Podkreśliła, że był  
to bardzo dobry rok i życzyła Wójtowi kolejnych sukcesów. 
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Przewodniczący Rady zwrócił  uwagę  na jakość  Raportu o Stanie Gminy. 
Poinformował, że jest to zasługa Wójta Gminy, jak również  pracowników Urzędu 
Gminy. Zaznaczył, że jego prośba dot. wykazywania różnych danych 
w porównywaniu do lat ubiegłych została zrealizowana. Zwrócił  uwagę  na malejącą  
liczbę  mieszkańców Gminy, przychody i rozchody budżetowe, zadania inwestycyjne 
zrealizowane w 2022 r., zmniejszającą  liczbę  aktywnych działalności gospodarczych 
na terenie Gminy Cewice, rosnące koszty związane z oświatą  oraz działalność  OPS 
w Cewicach. Następnie podziękował  za dobrą  pracę  Wójtowi Gminy oraz 
pracownikom Urzędu Gminy Cewice, Radnym, Sołtysom oraz 
Dyrektorom/Kierownikom jednostek podległych samorządowi. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.5 

Pan Wiesław IKeler odczytał  treść  punktu 5 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu za 2022 rok. 

Pan Wójt - Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do uchwały. Na wstępie poinformował, 
że wiele kwestii dot. wykonania budżetu za 2022 r. zostało już  omówionych 
w poprzednim punkcie porządku obrad, ponieważ  Raport o Stanie Gminy jest 
kompatybilny ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za poprzedni rok. Omówił  
w skrócie dochody i wydatki budżetowe gminy, a także malejący deficyt. Następnie 
poprosił  o zadawanie pytań. 

W dalszej części Radna Marzena Reclaf odczytała uchwałę  Nr 034/g214/R/II/23 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 30 marca 
2023 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Cewice 
za 2022 rok wraz z informacją  o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami. 
Następnie przedstawiła pozytywną  opinię  Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy 
Cewice w kwestii omawianej uchwały. 

Pan Wiesław Keller wyraził  zadowolenie ze współpracy z Wójtem Gminy Cewice, 
co miało odzwierciedlenie w głosowaniach uchwał  Rady Gminy. Podziękował  
za realizację  budżetu zaplanowanego na 2022 rok. 
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Radni Rady Gminy Cewice nie mieli więcej pytań  i uwag do niniejszego projektu 
uchwały, więc poddano pod głosowanie uchwałę  w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 
rok. 

Radni za podjęciem powyższej uchwały głosowali w następujący sposób: 
za - 15 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - 0. 

Uchwała Nr XLVIII/41 1/2023 Rady Gminy Cewice z dnia 26 czerwca 2023 r. 
w załączeniu do protokołu. 

Ad.6 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 
6 porządku obrad: podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Cewice 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

W dalszej części Radna Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Cewice z tytułu wykonania budżetu za rok 2022. 

Następnie Pani Mariola Szyca - Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice odczytała 
uchwałę  Nr 092/g2 14/A/II/23 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 6 czerwca 2023 r. 

Przewodniczący Rady poinformował  również, iż  komisje Rady Gminy wydały 
pozytywne opinie w kwestii sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 rok dla 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice, która przygotowała wniosek w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Cewice z tytułu wykonania budżetu 
za rok 2022. 

Radni Rady Gminy Cewice nie mieli pytań  i uwag do niniejszego projektu uchwały, 
więc przystąpiono do głosowania. Radni za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok głosowali 
w następujący sposób: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - 0. 
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Przewodniczący Rady pogratulował  Wójtowi Gminy Cewice udzielonego 
absolutorium i ogłosił  10 min przerwy. 

Ad.7 

Stan Rady po przerwie — 13 radnych. Nieobecna Radna Maria Bachan oraz Radny 
Michał  Grybisz. 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 7 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gnilny Cewice na rok 2023. 

Pan Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków I Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
I Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła także Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.8 

Pan Wiesław Kelier - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 8 porządku obrad: 
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podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/362/2022 Rady Gminy 
Cewice z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Cewice na lata 2023-2035. 

Skarbnik Gminy Cewice udzieliła wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  cło niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła także Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.9 

Pan Wiesław Kelier - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 9 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany treści załącznika do uchwały nr VII/63/2019 
Rady Gminy Cewice z dnia 23 maja 2019 r. w sprawie poboru podatku 
od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego, opłaty targowej oraz opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentó terminów płatności dla inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 
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Wójt Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 10 

Pan Wiesław Kelier - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 10 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 
kandydatów na ławników. 

Pan Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Następnie Pan Wiesław Keller zgłosił  na Przewodniczącą  Zespołu ds. zaopiniowania 
kandydatów na ławników Panią  Marzenę  Reclaf, która wyraziła zgodę  na 
kandydowanie. 

Pani Marzena Reclaf zgłosiła kandydaturę  Pana Wiesława Keller na Zastępcę  
Przewodniczącego Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławnikói który 
wyraził  zgodę. 

Pani Anna Kubica zgłosiła kandydaturę  Pani Marioli Szyca na członka Zespołu 
ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, która wyraziła zgodę  na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie było. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 
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Ad. 11 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 11 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  
nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Cewice. 

PanJerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono cło głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 12 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 12 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu realizacji programu 
usuwania folii rolniczych i innych odpadów pochodzących z działalności rolniczej 
na terenie Gminy Cewice. 

PanJerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 
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Ad. 13 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 13 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz 
odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Cewicach. 

Pani Ewa Maszota — Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Cewicach udzieliła 
wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, 
które stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła Pani Anna Kubica 
w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady 
Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 14 

Pani Anna Kubica przedstawiła w skrócie protokół  i wnioski Zespołu Kontrolnego 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice z przeprowadzonej kontroli pn.: „Kontrola 
dotycząca celowości i zasadności wydatkowania środków z dotacji budżetu Gminy 
Cewice dla Klubu Leśnik - Cewice w latach 2021-2022." 

Przewodniczący Rady - Pan W. Keller podziękował  Zespołowi Kontrolnemu Komisji 
Rewizyjnej za wnikliwą  kontrolę. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego protokołu kontroli nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania protokołu wraz z wypracowanymi wnioskami: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 15 

Wójt Gminy Cewice na początku poinformował, że uchwały z ostatniej sesji zostały 
przekazane do organów nadzoru, które nie wniosły uwag. Następnie przedstawił  
blok informacyjny na poniższe tematy: 

• nabór wniosków o dofinansowanie na budowę  i modernizację  dróg, 
• przetargi (na zakup wozu strażackiego, budowę  ścieżki rowerowej w kierunku 

Maszewa Lęborskiego, wymiana kaloryferów w Urzędzie Gminy), 

• otwarcie skateparku w Cewicach. 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady odczytał  n/w opinie wypracowane przez komisje stałe Rady 
Gminy Cewice: 

a) pismo nr OSD.0012.1.6.2023 z dnia 30.05.2023 r. - opinia Komisji Budżetu 
i Rozwoju Rady Gminy Cewice (załącznik nr 11 do niniejszego protokołu), 

b) pismo nr OSD.0012.3.8.2023 z dnia 30.05.2023 r. - opinie Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Gminy Cewice (załącznik nr 12 do niniejszego protokołu), 

c) pismo nr OSD.0012.2.8.2023 z dnia 20.06.2023 r. - opinie Komisji Oświaty, 
Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice (załącznik 
nr 13 do niniejszego protokołu). 

Następnie Przewodniczący Rady podziękował  wszystkim zaangażowanym osobom 
za przygotowanie i zorganizowanie imprezy z okazji święta Morskiej Jednostki 
Rakietowej w Siemirowicach oraz z okazji powitania lata. 

Ad. 17 

Radna Marzena Reclaf miała pytania odnośnie sytuacji związanej ze składowiskiem 
odpadów w Kamieńcu. 

Wójt powiedział, że wystąpił  do Wojewody o sfinansowanie usunięcia odpadów 
tekstylnych z Kamieńca. Na chwilę  obecną  nie ma odpowiedzi i konkretnych 
informacji. 

Radny H. Rosin miał  pytania odnośnie doEinansowań  dla rolników związanych 
z wszechobecną  suszą. 
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Wójt w tym zakresie nie ma informacji. Poprosi Kierownika referatu gospodarki 
nieruchomościami, ochrony środowiska i rolnictwa o zasięgniecie informacji w tym 
zakresie. 

Ad. 18 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń  zgłaszanych na 
poprzedniej sesji, nie ma również  na nie odpowiedzi. 

Ad. 19 

Pan R. Grzanka — Przewodniczący Zarządu osiedla Na Skarpie w Siemirowicach 
wyraził  podziękowania i wyrazy uznania dla Wójta Gminy, Radnego Daniela 
Wasielewskiego, Zarządu Osiedla Na Skarpie w Siemirowicach oraz dla wszystkich 
zaangażowanych osób za pomoc w organizacji imprezy w Siemirowicach. Następnie 
przedstawił  swoje uwagi dot. niewłaściwego remontu i modernizacji drogi 
powiatowej w Siemirowicach, weryfikacji projektów dot. remontów dróg, konsultacji 
społecznych w kwestii realizacji inwestycji. 

Przewodniczący Rady poprosił  o skierowanie tych uwag na piśmie, wówczas będzie 
można się  do nich odnieść. 

Wójt poinformował, że w kwestii realizacji inwestycji nie są  prowadzone konsultacje 
społeczne z uwagi na rozbieżności poglądów mieszkańców. 

Ad. 20 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XLVIII sesji Przewodniczący Rady Pan 
Wiesław Keller podziękował  zebranym za przybycie, a następnie zamknął  obrady 
o godz. 1 6°°. 

Protokół  sporządziła: 2cis" 

Dnia 28.06.2023 r. 
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